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بیاعتمادیبهسازمانهایبینالمللی
غرب همین است که شما ملاحظه می کنید که این طور جنایات می کنند. ]...[ 

پول های ایران را مثل دزدهای سرگردنه غارت می کنند. توقیف می کنند. غرب وضعش 

این اســت. و این سازمان هایی هم که درســت کرده اند برای خودشان، همه برای 

منفعت غرب است. هیچ برای مظلوم ها نیست.
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دردیداربارمضانعبدالله
شمخانی: برای مقابله با هرگونه بدعهدی 

و بی مسئولیتی در برجام برنامه داریم
دبیرشورایعالیامنیتملیبااشارهبهتلاشلابیصهیونیسمدرهیئت
حاکمهآمریکابرایتاثیرگذاریبررونداجرایتعهداتواشنگتندراجرای
برجامگفت:برایمقابلهباهرگونهبدعهدیوبیمسئولیتیمحدودوفاحش

دربرجام،برنامهداریم.
علی شــمخانی نماینده مقام معظم رهبری و دبیر شــورای عالی امنیت ملی 
در دیدار با رمضان عبدالله دبیرکل جنبش جهاد اســامی فلســطین اظهار داشت: 
مهم ترین اولویت جهان اسام حمایت از آرمان فلسطین و آزادی قدس شریف است 
و هرگونه اقدامی که موجب ایجاد انحراف در مسیر مبارزه با رژیم صهیونیستی به 
عنوان اصلی ترین تهدید جهان اسام شود، خیانت به مسلمانان جهان تلقی می شود.
وی با تقدیر از مواضع اصولی جهاد اسامی فلسطین که در بیانیه 10 ماده ای 
اخیــر ایــن جنبش مورد تاکید قرار گرفت، عنوان کرد: هــر راهبرد دیگری غیر از 
تداوم مقاومت در برابر رژیم کودک کش صهیونیستی حرکت به سمت سراب است.
دبیر شــورای عالی امنیت ملی با اشاره به کنگره عظیم اربعین در سال جاری 
که در آن میلیون ها انســان آزاده با مذهب و ملیت مختلف شــعار محوری حمایت 
از فلســطین را ســردادند، افزود: امروز حامیان فلسطین در سراسر جهان معتقدند 

تنها راه پیروزی و احقاق حق مردم، تکیه بر اراده داخلی و مقاومت اسامی است.
به گزارش فارس، شمخانی رژیم صهیونیستی و برخی کشورهای منطقه را شریک 
راهبردی گروه های تروریستی و تکفیری که ایجادکننده فتنه برادرکشی در جهان 
اســام هســتند، عنوان کرد و ادامه داد: ارائه ساح، درمان مجروحان و کمک های 
اطاعاتی و مالی تنها بخشی از حمایت رژیم صهیونیستی و متحدانش از تروریست های 

تکفیری برای کشتار مسلمانان و تشدید درگیری ها در کشورهای اسامی است.
وی با اشاره به تاش لابی صهیونیسم در هیئت حاکمه آمریکا برای تاثیرگذاری 
بر روند اجرای تعهدات واشنگتن در اجرای برجام اظهار داشت: برجام نشان روشنی 
از قدرت نرم جمهوری اسامی در مقابله با نظام سلطه بوده و ما ضمن دفاع بدون 
تنازل از حقوق قانونی خود برای مقابله با هرگونه بدعهدی و بی مسئولیتی محدود 

و فاحش، برنامه داریم. 
رمضان عبدالله دبیرکل جنبش جهاد اســامی نیز در این دیدار با قدردانی از 
حمایت های رهبری، دولت و مردم جمهوری اســامی ایران از مقاومت فلســطین 
گفــت: تنها حکومتی در جهان که به صورت واقعی از آرمان فلســطین حمایت و 
پشــتیبانی کرده و رژیم جعلی صهیونیســتی را به رسمیت نمی شناسد،جمهوری 

اسامی ایران است. 
وی با تقبیح حاکم شــدن سیاست های تفرقه آمیز در جهان اسام که موجب 
کاهش حساسیت نسبت به فلسطین و استیفای حقوق مردم مظلوم آن شده است، 
اظهار داشــت: برخی کشورهای عربی با تاش برای مقابله با جمهوری اسامی که 
عامل ثبات و صلح در منطقه اســت، مســیر تضعیف جبهه مقاومت و همکاری با 

دشمنان جهان اسام را می پیمایند.

چشم وگوش ملکوتی
 انسان

اگر به ما گفتند شما شامه ها وچشم هاي خودتان را باز کنید؛ 
یعني ما گذشــته از این چشم و گوش ظاهر، یک نیروي ادراکي 
هــم داریم؛ همه ما به هر حال خواب صادق را تجربه کردیم، در 
خواب انسان مي بیند و مي شنود اما با این چشم و گوش نیست، 
یک گوش دیگري اســت که ملکوتي و مثالي است، آن همیشه 
هست؛ منتها ما آن را بستیم! یک بیان نوراني مرحوم کلیني)رض( 
در جلد هشــت کافي نقل مي کند، فرمــود طوري پیغمبر)ص( 
شــاگردانش را تربیت مي کرد که اینها شب وقتي مي خوابند این 
خواب براي آنها کاس درس باشد، این رؤیا از همین قبیل است؛ 
حضرت صبح از شاگردانش و از اصحاب مي پرسید که: »هَل مِنْ 
رَات«؟ دیشب در عالم رؤیا چه دیدید؟)1( این مبشّرات یعنی  مُبَشِّ
خواب هاي خوب که جزئي از اجزای نبوت است، در عالم رؤیا نصیب 
مردان الهي مي شــود. حضرت سؤال مي کرد مثل اینکه استادي 
از شاگردانش ســؤال مي کند که درس دیروز را خوب فهمیدید 
یــا نه؟ حضرت به اینها که خواص اصحاب او بودند و خوب اینها 
را پروراند، مي فرمود »هل من مبشّــرات«؟ دیشب در عالم رؤیا 
چه دیدید؟ بعد مي فرمود: اگر شما اهل معنا باشید »لصََافَحَتْکُمُ 

المَْاَئکَِة«؛)2( فرشته ها با شما مصافحه مي کنند.
چشموگوشملکوتی،سرمایههایمعنویانسان

 پس ما چشــم و گوشــي داریم که اگر این چشــم و گوش 
ظاهــری را تطهیر بکنیم، اینها باز مي شــوند و اگر اینها را از هر 
خطــا و خطیئه اي ببندیم آنها باز مي شــوند و مي توانیم در عالم 
رؤیا چیزهاي فراواني را ببینیم، بسیاري از مطالب در همان عالم 
رؤیا براي انسان حلّ مي شود، گاهي حالت منامیه دست مي دهد؛ 
یعني انسان با اینکه بیدار است چنین حالتي براي او پیش مي آید، 
لااقل این اوصاف عادي را در زمان بیداري خودش انجام مي دهد 
ئَه( در بخش پایاني سوره مبارکه »نحل«  یِّ که )یدَْرَءُونَ باِلحَْسَنَهًْ السَّ
فرمــود: )وَ إنِْ عَاقَبْتُمْ فَعَاقبُِوا بمِِثْلِ مَا عُوقبِْتُم بهِِ(؛ اگر کســي به 
شما ستم کرد مي توانیم عقاب بکنید، اما )وَ لئَِن صَبَرْتمُْ لهَُوَ خَیْرٌ 
ابرِِینَ(؛)3( اگر گذشت کردید آن، بهتر از دیگران نسبت به شما  للِصَّ
اظهار ادب مي کند، چون این ســرمایه در درون همه هست، این 
خوي مهرباني و ادب در درون همه هست. کجا خدا به ما فرمود: 
)ألَسَْتُ برَِبکُِّمْ()4( و ما گفتیم: )بلَيَ(؟ یادمان نیست؛ ولي این تعهّد 
هست. کجا خداي ســبحان فرمود: )فَأَلهَْمَهَا فُجُورَهَا وَ تقَْوَاهَا()5( 
(؛)6( فرمود خلقت  این معاهده هســت. فرمود: )لاَ تبَْدِیلَ لخَِلقِْ الَلهّ
خدا قابل تغییر نیست، نه خدا عوض مي کند نه بیگانه. اما بیگانه 
عوض نمي کند، چون توانش را ندارد؛ خدا عوض نمي کند، چون 
(؛ نه آن مسئله  به )أحَْسَنِ تقَْوِیمٍ()7( آفرید، دیگر)لاَ تبَْدِیلَ لخَِلقِْ الَلهّ
)ألَسَْــتُ برَِبکُِّمْ( عوض شدني است، نه مسئله )فَأَلهَْمَهَا فُجُورَهَا وَ 
تقَْوَاهَا( تغییر پیدا کردني است، براي اینکه دیگري که قدرت تغییر 
نــدارد، آنکه قدرت تغییر دارد چون به أحســن وجه خلق کرده 
است دیگر عوض نمي کند. پس ما با این سرمایه ها داریم زندگي 
مي کنیم؛ منتها این بیان نوراني که مرحوم کلیني از پیغمبر)ص( 
نقل کرد فرمود شــما روي معدن گنج خوابیدید: »النَّاسُ مَعَادِنُ 
هًْ«؛)8( مثل معدن طا و نقره در درون شما  هَبِ وَ الفِْضَّ کَمَعَادِنِ الذَّ
هست، باید تاش و کوشش کنید این معدن ها را استخراج کنید.

تعهدسپاریانسانبهخدادرروزالست
 این چنین نیست که این حرف ها براي ما تحمیلي باشد، آشنا 
نباشــد، این حرف ها را ما یک وقت شــنیدیم، این حرف ها زبان 
مشترک بین المللي شرق و غرب عالم است؛ حضرت هم که ظهور 
مي کنــد با همین زبان ظهور مي کند، قرآن هم که آمده، با زبان 
مشترک آمده اســت؛ گرچه عربي است؛ اما )یاَ أیَهَُّا النَّاسُ()9( در 
آن هست )یاَ أیَهَُّا الْنِسَانُ()10( در آن هست و مانند آن. اینها زبان 
مشترک است، ما یک سامعه مشترکي داریم یک زبان مشترکي 
داریم، همه ما این حرف ها را شنیده ایم، این حرف ها براي ما تازگي 
ندارد. آنکه ما را آفرید با این صدا و با این نغمه ما را آفرید، از ما 
اقرار گرفت، ما هم تعهّد سپردیم گفتیم فقط تو خداي ما هستي! 
و آنجا که او الهام کرد ما هم با جان پذیرفتیم، نه تنها در گوش ما 
خوانده باشد، او در دل ما نوشت، این دلنوشته ماست؛ اگر دلنوشته 
( این است  ما باشد، عوض شدني نیست. فرمود: )لاَ تبَْدِیلَ لخَِلقِْ الَلهّ
که مي گویند مراقبت کنید معرفت نفس داشــته باشید، سري به 

خودتان بزنید یک مقداري شب و روز اهل محاسبه باشید.
یکــی از بیانات نوراني حضرت امیر این اســت که شــما مگر 
نمي خواهید با انبیا ارتباط داشته باشید؟ اقرب مردم و اصلح مردم 
نسبت به ارتباط با انبیا »أعَْلمَُهُمْ بمَِا جَاءُوا بهِ ِ«)11(آگاه ترین مردم به 
تعالیم انبیاء هستند. الآن مي شود با انبیاء)علیهم السام( ارتباط برقرار 
کرد. اینکه ما در همه این حرم ها که زیارت مي کنیم از وجود مبارک 
آدم تا خاتم همه را زیارت مي کنیم براي این است که مي خواهیم از 
آنها فیضي ببریم ،راه دارد میراث براي ما هست، این چنین نیست 
که انسان فقط از پیغمبر اســام استفاده کند، نه! میتواند از همه 

آن انبیاي گذشته فیض ببرد و بهره برداري کند، این راه باز است.
بنابراین ما سرمایه اي داریم که در درون ما نهادینه شده است 
و هیــچ کس نمي تواند این ســرمایه را از ما بگیرد و هیچ کس 
نمي تواند جلوي ما را از بهره برداري این سرمایه بگیرد. این اعمال 
و رفتارمان را درســت تنظیــم بکنیم که بدي را با خوبي از بین 
ببریم، اگر این کار را انجام دادیم؛ آنگاه روزنه هایي باز مي شــود؛ 
هم ما آن صحنه )ألَسَْــتُ برَِبکُِّمْ( را خوب احساس مي کنیم، هم 
صحنه )فَأَلهَْمَهَا فُجُورَهَا وَ تقَْوَاهَا( راخوب احساس مي کنیم، هم 

ه« را. هَبِ وَ الفِْضَّ »النَّاسُ مَعَادِنُ کَمَعَادِنِ الذَّ
بیاناتحضرتآیتاللهجواديآملي)دامتبرکاته(
درجلسهدرساخلاقدردیدارباجمعیاز
دانشجویانوطلاب،قم؛1395/2/9
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نماینــدگانمجلسباانتقادازتاخیردولتدر
اعلامنتیجهبررسیحقوقهاینجومی،تاکیدکردند:
دولتپاسخگوباشــدکهچراتاکنونباخاطیان

برخوردینشدهاست؟!
فرهاد فاحتی، عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس در رابطه با پیگیری هــای مربوط به حقوق های 
نجومــی اظهــار کرد: حقوق هــای نجومی برداشــت از 
بیت المال اســت. تاکید مقام معظــم رهبری بر این بود 
که این برداشت ها خاف شــرع و حرام است و از دولت 
انتظار می رفت که در این قضیه واکنش صریحی نشــان 
دهد همانند اموراتی کــه دولت خیلی زود در آنها ورود 
پیدا می کند مانند برهم خوردن یک سخنرانی که خیلی 

مهم جلوه کرد.
این نماینده مجلس دهم در ادامه تاکید کرد: انتظار 
می رفت که دولت ورود پیدا کرده و ابعاد ماجرا را روشن 
می کرد شاید روشن کردن مسئله در همان ابتدا اصا نیازی 
به مطرح شدن آن بین مردم و رسانه ها و مسئولین پیدا 
نمی کرد که متاسفانه این کار انجام نشد و فقط به برخی 

از گزارشات ساده و معمولی بسنده شد.
عضــو کمیســیون آموزش و تحقیقــات مجلس در 
خصوص علت پرداخت های نجومی عنوان کرد: این سوال 

مجلس اســت و بارها نمایندگان به این قضیه ورود پیدا 
کردند و آخرین کاری که انجام شد یک طرح دوفوریتی 
را به مجلس دادیم و در هفته گذشــته بحث حقوق های 
نجومی و شفاف سازی دریافتی مدیران مطرح شد تا ببینیم 
در آینده چه پیش خواهد آمد که انتظار می رود دولت ابعاد 

ماجرا را روشن کند تا از دوگانگی خارج شود.
قانونیکردنحقوق20میلیونی
دادنآدرسانحرافیاست

سیدامیرحســین قاضی زاده  هاشــمی نماینده مردم 
مشــهد و عضو هیئت رئیسه مجلس با اشاره به ضرورت 
برخورد قوه قضاییه با دریافت کنندگان حقوق های نجومی، 
اظهار داشت: ما نفهمیدیم دیوان محاسبات دریافت حقوق 
کمتــر از 20 میلیون تومــان را چگونه قانونی و دریافت 
بیشتر از 20 میلیون را چگونه غیرقانونی اعام کرد. قانون 
می گوید حداکثر حقوق باید 7 برابر حداقل دستمزد باشد، 
الان که حداقل دستمزد حدود یک میلیون و 200 هزار 
تومان است، بنابراین دیوان محاسبات از کجا 20 میلیون 
را آورده است، ما به عنوان نماینده مجلس شورای اسامی 

هنوز متوجه این موضوع نشدیم.
این عضو هیئت رئیســه مجلس تأکیــد کرد: اقدام 
دیوان محاســبات در قانونی اعام کردن دریافت حقوق 

20 میلیونی کوچک نشــان دادن موضوع و دادن آدرس 
انحرافی است، اگر هم دولت در این زمینه مصوبه ای داشته 

که آن مصوبه دولت هم غیرقانونی است.
قاضی زاده  هاشمی در پایان خاطرنشان کرد: در رابطه 
با ضرورت برخورد قوه قضاییه هم باید گفت که لازم است 
این قوه به مسئله حقوق های نجومی رسیدگی کند، کار 
خوبی اســت، اما قوه قضاییه در این زمینه تأخیر داشته 
اســت، باید پرسید چرا قوه قضاییه از همان ابتدا در این 
زمینه پیشگیری نکرده است؟! چرا سازمان بازرسی قباً  
ورود نکرده است؟! قوه قضاییه باید تأخیرش در برخورد 
بــا دریافت کنندگان حقوق هــای نجومی را جبران کند، 
اصاً  باید پرسید سازمان بازرسی تا الان کجا بوده است؟!

تناقضگفتارورفتاردولت
حجت الاسام سیدناصر موسوی لارگانی نماینده مردم 
فاورجان و نایب رئیس اول کمیسیون اقتصادی مجلس 
اظهار داشــت: ما شاهد بودیم رئیس جمهور، معاون اول 
و سخنگوی دولت چند ماه گذشته بر ضرورت برخورد با 
متخلفــان حقوق های نجومی تاکید و بیانیه صادر کردند 
اما اکنون پس از گذشت چند ماه سخنگوی قوه قضاییه 
می گوید »دولت هیچ پرونده ای از حقوق های نجومی را به 
دستگاه قضایی نفرستاده است.« دلیل این تناقض دولت 

در گفتار و رفتار در چیست؟
به گزارش فارس، موســوی لارگانی با انتقاد از تاخیر 
دولت در اعام نتیجه بررســی حقوق های نجومی، گفت: 
دولت پاسخگو باشد که چرا تاکنون با خاطیان برخوردی 

نشده است؟
عدممعرفینجومیبگیران

ازسویدولت
حجت الاســام سید جواد حسینی کیا نماینده مردم 
سنقروکلیایی  نیز با ابراز تاسف از اینکه مسئله حقوق های 
نجومی موجب کمرنگ شــدن اعتماد مردم به مسئولین 
نظام شــده اســت، گفت: این ظلم بزرگ را از یک ســو 
حقوق بگیران نجومی و از سوی دیگر عدم برخورد دستگاه 
اجرایی مرتکب شــدند چرا که دستگاه های اجرایی باید 
متخلفان را به دســتگاه قضا معرفی می کردند تا برخورد 

قانونی با آنها انجام شود.
حسینی کیا تاکید کرد: چندین مرتبه در صحن علنی 
مجلس به آقای رئیس جمهور تذکر دادیم که این افراد را 
معرفی کنند تا اعتماد مردم، که بزرگترین پشتوانه نظام 

است، از بین نرود.
وی تصریح کرد: به نظر می رسد دولت اراده ای برای 

برخورد با حقوق بگیران نجومی ندارد.

الزامات باتبیین استاددرسخارجحوزه
وبایستههایحوزهانقلابی،تقویتفقاهتدر
حوزه،تبلیغتشیعدرخارجوآگاهیبهزمان

راازبایستههایآنبرشمرد.
به گزارش خبرگزاری رسا، این مرجع تقلید در 
دهمین اجاسیه جامعه مدرسین و علمای باد که 
در مدرســه امام کاظم)ع( برگزار شد، اظهار داشت: 
در سال 1329 کتابی به نام نگهبانان سحر و افسون 
منتشر شــد که از سفارت آمریکا آمده بود و خدا و 
روحانیت و همه چیز را به باد انتقاد گرفته بود، علما 
انتظار داشــتند که حوزه جــواب کتاب را بدهد که 
آن زمان مســئولیت بر عهده عامه بود و جمعی از 
شــاگردان را دعوت کرد تا کتابی در پاسخ بنویسند 
اما مرکزی که بتواند این جلسات را برگزار کند، در 

قم وجود نداشت.
وی گفت: آن زمان کجا و امروز کجا که این همه 
اندیشه ها و افکاری که وجود دارد، همه اینها از آثار 

انقاب اســت که مهد آن حوزه است از این رو باید 
انقابی بودن حوزه را حفظ کنیم، حالت انقابی که در 
ابتدا بود، الان هم باید وجود داشته و ادامه دار باشد.
آیت الله سبحانی خاطرنشــان کرد: راهکارها را 
حضرت آقا با بیان روشــن فرمودند اما بایسته این 

است که حوزه علمیه باید علمی بوده و به تمام معنا 
فقیه تربیت کنند، متأســفانه باد ما کمبود فقیه و 
مدرس دارنــد، قدرت علمی حوزه در اصول و فروع 
باید محفوظ باشد، فقاهت را باید تقویت کرد، کیان 

شیعه به مرجعیت و فقاهت است.

اســتاد درس خارج حوزه با بیان اینکه بایســته 
دیگر تبلیغ تشیع در خارج است، ابراز داشت: حوزه 
در صورتی انقابی است که تشیع را با بیان روشن در 
خارج تبلیغ کند، همانگونه که به زبان فارسی سخن 
می گوییم، بخشی از ما باید به زبان عربی حقایق را 
بیان کنند، این کاستی وجود دارد که باید رفع شود.
این مرجع تقلید گفت: الان هندی ها به زبان عربی 
به راحتی سخن می گویند تا تبلیغ کنند، بایسته سوم 
برای انقابی بودن حوزه آگاه بودن از زمان است، باید 

بدانیم اوضاع چگونه است.
وی بــا بیان اینکه در قم مرکزی به عنوان رصد 
وجود دارد، اظهار داشــت: این مرکز هر ماه مطالب 
علیه تشــیع را برای ما جمع آوری می کنند، در قم 
باید دفتر خاصی برای رفع شــبهات وجود داشــته 
باشــد، باید با مدار باز حقایق را بیــان کنیم، باید 
بتوانیم در کنار صوت دشمن صوت های محققانه و 

علمی داشته باشیم.

گزارشخبریکیهان

قانونی دانستن حقوق 20 میلیونی مدیران
آدرس انحرافی است

آیتاللهسبحانیدراجلاسیهجامعهمدرسین:

باید انقلابی بودن حوزه را حفظ كنیم

آیتاللهصافیگلپایگانی:
پیام های انقلابی مرحوم آیت الله العظمی گلپایگانی 

راهگشای مبارزات مردم بود
اســتاددرسخارجحوزهدرپیامیبهمناســبتهمایشبزرگداشت
مرحومآیــتاللهالعظمیگلپایگانیتصریحکــرد:فقیهبزرگواريکهدر
اجتهادواستنباطاحکامازکتابوسنتبااستقامتسلیقهوروشنبیني،
برادامهروشفقهايسلفتأکیدداشت،وشخصیتيکهدرتاریخانقلاب
اسلامي،مواضع،پیامهاوسخنرانيهايایشان،قاطعوراهگشايمبارزات

مردممسلمانبود.
بــه گزارش خبرگزاری حوزه، بخش هایی از پیــام این مرجع تقلید به همایش 
بزرگداشت مرحوم آیت الله العظمی گلپایگانی به این شرح است: تجلیل و تکریم از 
مرجعي که در سنگرهاي جهاد و مبارزه با کفر و استکبار، و بدعت ها، و دفاع از حریم 
دین، و یاري اسام، همواره با قدم هاي بلند و مقاوم، اسوه و الگوي مجاهدان راه خدا، و 
شیفتگان حاکمیت اسام بود. فقیه بزرگواري که در اجتهاد و استنباط احکام از کتاب 
و سنت با استقامت سلیقه و روشن بیني، بر ادامه روش فقهاي سلف تأکید داشت، و 
شخصیتي که در تاریخ انقاب اسامي، مواضع، پیام ها و سخنراني هاي ایشان، قاطع 
و راهگشــاي مبارزات مردم مسلمان بود. او به حق، یادگاري از اجداد طاهرین خود 
بود، و ولایت و پیروي از ایشان را، تنها وسیله سعادت انسان ها مي دانست، و تمسک 
به قرآن و عترت را تنها راه نجات بشــریت مي شــناخت. از خوف خدا و یاد قیامت 
گریه ها داشت، و همیشه در این اندیشه بود که آقا و مولایش حضرت بقیهًْ الله الاعظم 
ارواح العالمین له الفداء را از خود خشــنود سازد، و البته که به حق یکي از چاکران 
مخلص، و سربازان واقعي دربار ملک پاسبان امام زمان عجل الله تعالي فرجه الشریف بود.
آیتاللهاراکیدرجمعاعضایفراکسیونوحدتوتقریبمجلس:

امروز جریان تفرقه گرا 
به تدریج رو به انزوا است

دبیرکلمجمعجهانیتقریبمذاهباســلامیگفت:ماطیسالهای
اخیرشــاهددورانافسارگسیختهفتنهتفرقه،فتنهجنگمذهبی،فتنه
طائفهگراییوجنگافروزیبینمذاهببودیم؛امروزنهتنهااینجریان

فروکشکردهبلکهدرانزواقرارگرفتهاست.
به گزارش خبرگزاری رســا به نقل از تقریب مذاهب، آیت الله محسن اراکی در 
جمع اعضای فراکسیون وحدت و تقریب مجلس شورای اسامی طی سخنانی گفت: 
امروز فعالیت های مجمع جهانی تقریب در سراســر جهان منشأ ایجاد فعالیت های 
دیگری نیز شده است، بسیاری از مجموعه های فرهنگی چه در داخل و چه در خارج 

از کشور در نتیجه اقدامات مجمع جهانی تقریب شکل گرفته است.
وی با بیان اینکه امروز جریان تفرقه گرا به تدریج رو به انزوا است، اظهار داشت: 
ما طی سال های اخیر شاهد دوران افسار گسیخته فتنه تفرقه، جنگ مذهبی، فتنه 
طائفه گرایــی و جنگ افروزی بین مذاهب بودیم؛ امروز نه تنها این جریان فروکش 

کرده بلکه در انزوا قرار گرفته است.
آیت الله اراکی با بیان اینکه امروز استقبال از تقریب و فعالیت های تقریبی در جهان 
اسام رو به گسترش است، افزود: در سال جاری توانستیم در برخی از کشورها نظیر 
روسیه، اندونزی با همکاری سازمان ها و نهاد های این کشورها کنفرانس و همایش های 
تقریبی برگزار کنیم که این نشان دهنده آن است که استقبال از تقریب از سوی نهاد ها 

و شخصیت های جهان اسام روبه افزایش است.
دبیر کل مجمع جهانی تقریب مذاهب اسامی خاطرنشان کرد: شیخ الازهر در 
کنفرانسی که اخیرا در  گروزنی برگزار شد، همه را دعوت به تقریب و وحدت کرد و 
وهابی ها را عامل اصلی مشکات سال های اخیر جهان اسام معرفی نمود و یا اینکه 
وزیر امور دینی تونس در سخنرانی خود در پارلمان این کشور، عربستان سعودی را 
مسئول تفرقه و مشکات کنونی جهان اسام دانست و بر لزوم وحدت جهان اسام 
تأکید کرد، این جریانات نشان دهنده آن است که موج جنگ مذهبی در حال شکسته 
شدن است و از این به بعد آنچه در حال گسترش است موج وحدت و تقریب است 

لذا باید از شرایط به وجود آمده استفاده کرد تا جریان وحدت گرا تقویت شود.

نزاجاگفــت:رزمایشمحمد فرمانــده
رسولاللهدروسعت200هزارکیلومترمربعبا
حضوریگانهایزرهیازامروزبهمدت3روز

درجنوبشرقکشوربرگزارمیشود.
امیرسرتیپ »کیومرث حیدری« فرمانده نیروی 
زمینی ارتش با حضور در جمع خبرنگاران در منطقه 
عمومی رزمایش با اشاره به ویژگی های مانور محمد 
رسول الله 4 عنوان داشت: 23 رسته حضور دارند که 
عمده فعالیت آنها حضور یگان های زرهی خواهد بود.

وی افــزود: ما در ایــن رزمایش قصد داریم که 
توانمندی و چابکی یگان هایمــان را ارزیابی کنیم 
و براســاس منویات مقام معظم رهبری توانمندی 

یگان ها را افزایش دهیم. 
فرمانده نیروی زمینی ارتش با اشــاره به اینکه 

حضــور یگان هــا در منطقه هم زرهــی و هم ضد 
زرهــی خواهد بــود تصریح کــرد: رزمایش بزرگ 
محمد رســول الله در منطقه جنوب شرق کشور و 
در سرزمینی به وسعت 200 هزار کیلومتر مربع از 

امروز)یکشنبه( به مدت 3 روز برگزار خواهد شد.
وی افزود: هدف از برگزاری این رزمایش ارتقای 
تحرک و کارآمدی یگان های عمل کننده براســاس 
منویات مقام معظم رهبری، بررسی تحرک یگان ها، 
کارآمــدی یگان ها در ابعاد مختلف از جمله اهداف 

رزمایش خواهد بود.
فرمانده نزاجا با بیان سازوکار حضور یگان های 
زرهی نیروی زمینی ارتش در منطقه عمومی رزمایش 
عنوان داشـــت: در هر رزمایش 23 رســته زرهی 
شرکت می کنند که اگر هر کدام از آنها حضور نداشته 

باشند نقصی در رزمایش خواهد بود. 
امیرسرتیپ حیدری تأکید کرد: در این رزمایش 
یگان های واکنش سریع تکاوری، زرهی و توپخانه و 
واکنش ســریع و ... حضور دارند و بیشتر ثقل کار با 

یگان های زره ای نزاجا است. 
به گزارش باشــگاه خبرنگاران، فرمانده نیروی 
زمینی ارتش در پاســخ به سوالی درباره اینکه چرا 
منطقه جنوب شرق کشــور برای رزمایش انتخاب 
شده اظهار داشت: نوع منطقه برای ما هیچ تفاوتی 
ندارد و ما در همه مناطق  ایران اســامی رزمایش 

برگزار می کنیم .
وی همچنیــن از برگزاری رزمایش نزاجا در ماه 
آینده در منطقه عمومی غرب و جنوب غرب کشور 

خبر داد. 

نمایندهســابقمجلسشورایاسلامیباتأکیدبر
اینکهابهاماتبســیاریدرصندوقذخیرهفرهنگیان
وجوددارد،گفت:فکرمیکنمتحقیقوتفحصمیتواند

حقیقتماجراراروشنکند.
غامعلــی حداد عادل در خصوص رســیدگی به تخلفات 
صنــدوق ذخیره فرهنگیان به فارس، گفت: بالاخره ابهام زیاد 
اســت؛ یکی از ابهامات این اســت که باید معلوم شود که اگر 
بانک سرمایه از صندوق ذخیره فرهنگیان پولی دریافت کرده 
اســت، آن را با چه سودی گرفته است و اگر خودش این را به 
دیگران داده اســت با چه سودی داده است و این تفاوت کجا 

رفته است که در واقع آیا از جیب و کیسه فرهنگیان است؟
حدادعادل افزود: دولت توضیحاتی داده است که این وجوه، 
معوقه است و به هر کیفیت بنده فکر می کنم تحقیق و تفحص 

می تواند حقیقت ماجرا را هر چه هست روشن کند.

حدادعادل:

ابهامات بسیاری 
در صندوق ذخیره 

فرهنگیان است

فرماندهنزاجاخبرداد
آغازبرگزاریرزمایشمحمدرسولالله)ص(

درگستره200هزارکیلومترمربعیجنوبشرقکشور

مراسماهتزازپرچممقدسمسجدجمکرانهمزمانبا9ربیعالاولسالروزآغازامامتحضرت
ولیعصر)عج(جمعهشبدرگنبدآسمانبرجمیلادتهرانبرگزارشد.

به گزارش روابط عمومی برج میاد، پرچم مسجد جمکران در کنار پرچم بارگاه های حضرت امیرالمومنین)ع(، 
حضرت ابوالفضل)ع(، امام حســین)ع( و حضرت زینب)س( در قسمت گنبد آسمان برج میاد و در بلندترین 

نقطه پایتخت به اهتزاز درآمد.
برگزاری مراسم ویژه نورافشانی از دیگر بخش های این برنامه بود که همزمان با حمل پرچم از سوی خدام 

مسجد جمکران در محوطه برج میاد تهران برگزار شد.

استاددرسخارجحوزهگفت:مشکلاصلی،
فرهنگیاســتکهگروههاییگمانمیکنند
منافعشخصیآنهادرجنگاست،اگرتفهیم
شودکهجنگبهنفعهیچکسنیستبهدنبال

آننمیروند.
به گزارش خبرگزاری حــوزه، بخش هایی از این 
مرجع تقلید به همایش اسام و حقوق بشر دوستانه 
بین المللی که در مرکــز همایش های دفتر تبلیغات 

اسامی برگزار شد، به شرح زیر است:
ضرورت این همایش هنگامی آشکارتر می شود که 
مشاهده می کنیم، تمام حقوق انسان ها در بسیاری از 

مناطق دنیا زیر پا گذاشته شده است.
البته در دنیای امــروز قوانین خوبی برای حفظ 
حرمت انســان، صلح و آرامش و سعادت او داریم اما 
متاســفانه زمانی که این قوانین برای منافع شخصی 
گروهــی از دولت هــا و سیاســتمداران دنیا مزاحم 
می شود، همه آنها را به فراموشی می سپارند، در حالی 
که منافع شــخصی ما در این است که به این قوانین 

احترام بگذاریم.
جنــگ جهانی اول و دوم چه بایی بر ســر دنیا 
آورد؟ چه ویرانی ها، کشتارها و ناقص العضوها برجای 
گذاشــت و چه ثروت های عظیمــی در این راه برباد 
رفت که اگر صرف عمران و آبادانی دنیا می شد، دنیای 

دیگری داشتیم.

اکنون هم همین ماجرا در کشــورهای متعددی 
جریــان دارد و جز ویرانی، ناتوانی و از دســت دادن 
عزیزان نتیجه ای نداشته است، ویرانه هایی که شاید 

پنجاه سال برای جبران آن طول بکشد.
پیامبر خطاب به لشکریانش می فرمود درختان را 
قطع نکنید، حیوانات را آزار ندهید، زنان و مردان پیر 
و کودکان را آزار نرسانید و کسانی که از میدان جنگ 
برکنارند، مزاحم آنها نشوید، به مجروحان لشکر دشمن 

کمک کنید و آنها را به قتل نرسانید.
بدیهی است وقتی اسام اجازه کشتن حیوانات و از 
بین بردن درختان را در اطراف میدان جنگ نمی دهد 
به یقین ساح کشتارجمعی را که بی گناه و باگناه را 

از بین می برد هرگز اجازه نخواهد داد.
در دوران زندگی پیامبر اســام )ص( بیش از 80 
جنگ از سوی دشمنان به آن حضرت تحمیل شد ولی 
چون مسلمانان از کشتن دیگران پرهیز داشتند، در 
تمام آنها بیش از هزار نفر به قتل نرسید، اینها تعالیمی 
است که 1400 سال قبل از سوی پیامبر اسام داده 
شــده و بعد از14 قرن باید دنیا در یک سطح بسیار 

بالایی از صلح طلبی قرار داشته باشد.
به اعتقاد اینجانب مشکل اصلی، فرهنگی است که 
گروه هایی گمان می کنند منافع شخصی آنها در جنگ 
است، اگر تفهیم شود که جنگ به نفع هیچ کس نیست 

به دنبال آن نمی روند.

همزمانبانهمربیعالاولانجامشد

اهتزاز پرچم مسجد مقدس جمکران
 بر فراز برج میلاد

آیتاللهمکارمشیرازیدرپیامیبههمایشاسلاموحقوقبشر:

گروههاییگمانمیکنندمنافعشخصیآنها
درجنگاست

3سالبعدازبزکتوافق

توقع زدایی از برجام،دستور كار جدید خط نفوذ
بقیه از صفحه 2

بایدبرجامرا
بزکمیکردیم!

پــس از روی کار آمدن دولــت یازدهم زمزمه های 
مذاکرات هســته ای با غرب برای رسیدن به توافقی که 
برای هر دو ســمت مذاکره نتیجه مثبت داشــته باشد 
آغاز شــد و در این میان روزنامه هــای زنجیره ای که از 
جمله مدافعان سرســخت مذاکرات هســته ای بودند در 
آن روزها همه معضات و مشکات را به تحریم ها پیوند 
می زدند. این روزنامه ها در دوره مذاکرات و در ایام نهایی 
شدن توافق برجام با تیترهای درشت در صفحه نخست 
روزنامه های خــود به آنچه امروز »توقع بی جا از برجام« 

خوانده می شود دامن زدند.

اما مخاطب این گونه اظهــارات ملت ایران بودند که 
ســابقه ای ســیاه از آمریکا در ذهن شان نقش بسته بود؛ 
سابقه ای که به واسطه اقدامات آمریکا علیه مردم ایران به 
وجود آمده بود. از طرف دیگر آمریکا برای ملت ایران نماد 
تمام عیار بدعهدی و کارشکنی و دخالت و دشمنی بود و 
ایرانیان نمونه ای از این عهدشکنی را در توافق نامه الجزایر 
که میان ایران و آمریکا بسته شده بود به خاطر داشتند و 
در خاطرشان مانده بود که چگونه این دولت مستکبر به 
هیــچ کدام از تعهداتش در توافق نامه الجزایر عمل نکرد. 
نــه تنها پایبند به تعهداتش نبود بلکه با بهانه های واهی 
در سال های بعد شرایط را برای ملت ایران سخت تر کرد.

در زمانی که بحث های پیرامون مذاکرات هســته ای 
مطرح شــد روزنامه های زنجیره ای و مدعی اصاح طلبی 

وظیفه ای را برعهده داشــتند کــه همانا بزک کردن این 
مذاکرات بود. آنها از اغراق به بهترین شــکل اســتفاده 
کردند؛ هم در سیاه نمایی گذشته و عاقبت نرفتن به پای 
میز مذاکره و نتایــج تحریم و هم در آرایش مذاکرات با 

غرب و دنیای پس از توافق.
برخــی از محافل رســانه ای و سیاســی بی انصاف و 
بی صداقت چند ســال پیش چنین القــاء می کردند که 
گره  های اقتصادی به خاطر درگیری با آمریکاست و توافق با 
شیطان بزرگ هم امکان پذیر و هم معجزه آساست اما نظام 
به خاطر ماجراجویی نمی خواهد اختاف را برطرف کند. 
این در حالی است که پس از برجام معلوم شد آمریکا در 
نهایت خباثت و بدعهدی است و تحریم ها را یا اصا لغو 
نمی کند و یا در صورت تظاهر به لغو، برجام را دور زده و 

مجددا آنها را تجدید می کند و حتی طرف های همکاری 
با ایران را تهدید به مجازات می نماید.

در همیــن بــاب »مهدی رحمانیــان« در گفتگو با 
»حسین دهباشی« به صراحت به این وظیفه روزنامه های 
زنجیره ای اشاره کرده و می گوید: »من مبالغه را قبول دارم. 
این مبالغه ها باید می شد به این خاطر که فضا خیلی فضای 
تنگ و ترشــی بود، دولت باید در حقیقت این موضوع را 
قدری بزک می کرد که بتواند حرفش را به کرسی بنشاند.«

با این اوصاف اگر مشــاهده کردیــد که روزنامه ها یا 
اشخاصی که تا پیش از این هر روز به شکلی و هر بار از 
دریچه ای به آرایش کردن برجام و دستاورد ســازی برای 
آن می پرداختند اکنون یا پس از این در مســیر تقلیل و 

فراموش کردن آنها هستند، خیلی تعجب نکنید!

سخنگویوزارتخارجهایرانگفت:سفیرانگلیسدرتهران،درپی
اظهاراتمداخلهجویانه»ترزامی«نخستوزیراینکشوردرنشستسران

شورایهمکاریخلیجفارسبهوزارتخارجهاحضارشد.
بهرام قاســمی سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان با اعام این خبر اظهار 
داشــت: در پی اظهارات مداخله جویانه »ترزا می« نخست وزیر انگلیس در نشست 
ســران شــورای همکاری خلیج فارس، نیکاس هاپتون سفیر این کشور در تهران 
دیروز به وزارت امور خارجه احضار و مراتب اعتراض شدید دولت جمهوری اسامی 
ایران به اظهارات نســنجیده نخســت وزیر آن کشور، توسط معاون مدیرکل غرب 

اروپا به وی اباغ شد.
وی افزود: معاون مدیرکل غرب اروپا وزارت امور خارجه کشورمان در این دیدار 
به سفیر انگلیس متذکر شد که »اظهارات غیرمسئولانه، تحریک آمیز و تفرقه افکنانه 
خانم ترزا می در اجاس مذکور، غیرقابل قبول و مردود و قویا انتظار می رود دیگر 

شاهد چنین اظهارات غیرقابل قبولی نباشیم.«
در این دیدار خطاب به سفیر انگلیس تاکید شد: »این اقدامات در تناقض با توسعه 
روابط اعامی بوده و بیش از پیش موجب ایجاد خدشه در روابط دو کشور می شود.«
ســخنگوی وزارت امور خارجه همچنین اظهار داشت: در این دیدار خطاب به 
سفیر انگلیس گفته شد »سیاســت منطقه ای جمهوری اسامی ایران بر برقراری 
صلح، ثبات و امنیت و با محوریت مبارزه با تروریســم شکل گرفته است، در حالی 
که سیاســت برخی از کشورهای منطقه در حمایت از تروریسم روشن است و این 
واقعیت از چشم مسئولان بریتانیا و نخست وزیر شما نادیده گرفته شده و این امر 
جای تاســف و تعجب بســیار دارد.« »نیکاس هاپتون« سفیر انگلیس در تهران 
هم در این دیدار با اشــاره به اینکه سیاســت کشورش مبتنی بر گسترش روابط با 
ایران  است، تاکید کرد: پیام صریح و روشن ایران را سریعا به وزارت خارجه و دفتر 

نخست وزیری آن کشور منعکس خواهد کرد.

درپیاظهاراتمداخلهجویانه»ترزامی«
سفیر انگلیس به وزارت خارجه 

احضار شد
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